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Bestuurlijke organisatie 
 
Bestuurlijke samenstelling en aandachtsgebieden: 
 

Naam Functie Aandachtsgebied 

Lianne Lenssen – Hurkmans Voorzitter Algemeen / Centrum plan 

Mirjam van de Nieuwenhof tot 
april 2023 

Penningmeester Penningmeester, Social media / 
dorpsagenda 

Stef van den Bosch tot 
september 2023 
Jan Manders  

Bestuurslid Openbare ruimte, vliegbasis  

Koen Keunen  ICT facilitering 

Niels van den Berkmortel Bestuurslid Penningmeester, 
Speelvoorzieningen en 
veiligheid, kermis, dorpsagenda 
en social media 

Fettje Suys Bestuurslid  Zorg & Welzijn, vliegbasis 

Esther van den Elsen Bestuurslid Penningmeester, 
omgevingsvisie, duurzaamheid 

 
Activiteiten 
 
Het bestuur van het Dorpsoverleg heeft enkele wisselingen doorgemaakt. We hebben afscheid 
genomen van Mirjam van den Nieuwenhof en Stef van den Bosch. Met de komst van Jan Manders in 
september 2023 is het bestuur weer compleet. 
 
Het jaar 2023 heeft in het teken gestaan van participatie. We zien dat de gemeente Gemert Bakel dit 
model in veel ontwikkelthema’s als uitgangspunt neemt. Concreet is door Milheeze bijgedragen aan 
de omgevingsvisie en de realisatie van de visie op het Centrum Plan Milheeze. Daarin is veel tijd door 
vele inwoners van Milheeze gestoken. Door als dorp bij te dragen aan de participatieprocessen 
hopen we dat de inbreng vanuit het dorp Milheeze positief wordt meegenomen in 
besluitvormingsprocessen. 
 
Het Dorpsoverleg en de ondernemersvereniging Milheeze hebben in 2023 actief de samenwerking 
opgezocht. Het doel daarvan is om de handen ineen te slaan om de leefbaarheid en levendigheid in 
het dorp mede vorm te geven of te faciliteren.  
 
In dit verslag leest u verder per aandachtsgebied welke inspanningen zijn verricht en met welke 
resultaten we 2023 af hebben gesloten en benieuwd zijn naar wat er in 2024 op ons pad komt. 
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1. Kermiscomité 
Dit jaar is er weer als vanouds kermis geweest in Milheeze. Hier zijn verschillende activiteiten 

rondom heen georganiseerd. Een opening door de fanfare i.s.m. kinderen van de basisschool. 

Gevolgd door een woordje van de Burgemeester. De volgende dagen waren er o.a. acteurs, 

een kleurplaten wedstrijd en scheurkaarten.   

 
2. Speelvoorzieningen 

De samenstelling van de werkgroep speelvoorzieningen:  J. van Waaijenburg (eerste 
aanspreekpunt speelveld Groenendaal), B. Koenen, K. Peeters (eerste aanspreekpunt 
speelveld Bergakker),             
T. Egelmeers, S. Kortooms (eerste aanspreekpunt speelveld Griensvenstraat).  
Vanuit het Dorpsoverleg is Niels van den Berkmortel het aanspreekpunt 

 
De werkgroep is in maart bij elkaar geweest, het volgende is besproken. 
-In 2022 is er geen onderhoud van de speelvelden nodig, deze zal doorgeschoven worden 
naar 2023. 
-Bij de speelvelden zijn enkele gaten in de beukenhagen welke gedicht moeten worden. 
Hierover is contact geweest met de gemeente, er is toegezegd dat zij dit gaan verzorgen. 
-In 2022 zijn er door de gemeente periodieke snelheidscontroles gedaan ook bij de 
speelvelden, uit de controles kunnen we concluderen dat er rondom de speelvelden 
gemiddeld niet te hard wordt gereden en dat maatregelen op dit moment niet nodig zijn. 
 

3. Website – social media Dorpsoverleg en Dorpsagenda Milheeze. 
In 2022 hebben we (via een professional) een workshop Inzet Social Media gevolgd. Dit heeft 
geresulteerd in meer frequenter gebruik van Facebook en Instagram. Berichten van 
verenigingen worden via facebook door Dorpsoverleg gedeeld. Inmiddels zitten we op bijna 
700 volgers op Facebook. Uiteraard wordt alle informatie die we willen delen ook geplaatst 
op de website. Het aantal bezoekers / gebruikers van de website was afgelopen jaar 803.  

 
4. Verenigingen-overleg 

In 2022 is er een verenigingen overleg geweest waaruit bleek dat de wens tot een 
gezamenlijke activiteit van alle verenigingen nog steeds leeft. We hopen dat we deze 
verenigingen dag (Millus doet het!) kunnen organiseren in 2023. 
 

5.  Activiteiten werkgroep Zorg en Welzijn  

Bijeenkomst zorg in het dorp 7 februari: 

Aanwezig waren hierbij Leonie,Thea en Fettje. 

Thea en Fettje hebben hier een korte presentatie gegeven van de themabijeenkomst over 

oudermishandeling die in 2022 in Milheeze was georganiseerd door KBO en de werkgroep 

Zorg & Welzijn. 

Contract van dorpsondersteuner Martha van de Heuvel is per 1 januari gewijzigd in 12 uur. 

Tevens vierde zij dit jaar haar 12,5 jarig jubileum als dorpsondersteuner. 

Op de openbare vergadering van het Dorpsoverleg op 8 mei werd ze hiervoor “terecht” in 

het zonnetje gezet. 

Deze duizendpoot kan niet gemist worden. 

Aandacht was er ook voor het opnieuw realiseren van een prikpost in de kerkdorpen. 

Charelle Driessen ( huisarts Bakel ) heeft dit proces gevolgt. 
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Helaas heeft het niet geleid tot herstel van de oude situatie maar is er alleen in Bakel een 

prikpost gerealiseerd. 

Beweegtuin: 

Loopt heel goed. Animo blijft vanuit diverse groepen. 

Voor het meenemen van de diverse attributen is een kleine “bolderkar” aangeschaft. 

Erg fijn zijn de inspiratielessen die met regelmaat gegeven worden door de beweegcoach. 

Er worden plannen gemaakt voor uitbreiding van de beweegtuin met een zogenaamd 

“springbed” 

Dit doet recht aan de afspraak dat er bij voldoende animo met het restant van het destijds 

bijeengebrachte bedrag uitbreiding zou plaatsvinden van de beweegtuin. 

Bovendien kan het een waardevolle aanvulling zijn die kinderen en ouderen verbindt. 

Op 6 juni verzorgde Charelle Driessen tijdens het koffie-uurtje in De Berken een lezing over 

dementie. 

Mantelzorgbijeenkomst was klein maar fijn!! 

Echter deze lage opkomst is wel aanleiding om eens na te denken of aan dit thema niet een 

andere invulling gegeven moet worden. 

Kortom: 

Genoeg plannen voor het nieuwe jaar , om over na te denken en om te realiseren!! 

 
6. Acties buitengebied. 
 

Geheel volgens planning, is op 22 september 2023 een start gemaakt met de uitbreiding van 
de bakelse plassen, plan  Witrijt  
Met de opening werd een insectenhotel geplaatst, als symbool voor herinrichting van het 
gebied. 
 
Om een beeld te krijgen van eventuele plannen van de ondernemers in het buitengebied, 
hebben we een avond georganiseerd in samenwerking met de ZLTO voor alle ondernemers 
wel of niet agrarisch. 
De aanleiding hiervoor was het vormen van een omgevingsvisie voor o.a. het buitengebied 
wat nog aanvulling verdiend. 
Na drie sessies vanuit de gemeente met afvaardigingen van betrokken geledingen hebben we 
onze wensen voor het buitengebied kenbaar kunnen maken. 
 
Naar aanleiding van een gesprek met verontruste ouders, hebben we samen in overleg met 
wethouder Bankers  het initiatief genomen voor een padenplan i.v.m. verkeersveiligheid voor 
de schoolgaande jeugd. 
Dit heeft er toe geleid dat we door medewerking van grondeigenaren, buurt en gemeente 
vrij snel actie hebben kunnen ondernemen. 
Op de oversteken na, is het plan inmiddels gerealiseerd. 
 
Op verzoek van verontruste inwoners hebben we ons samen met een raadslid georiënteerd, 
betreffende een voorgenomen plan voor realisatie van een natuurbegraafplaats op een 
onderdeel van de Stippelberg wat eigendom is van de gemeente. 
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7.          Reactivering vliegbasis De Peel 
 
             Na het stopzetten van een lopende procedure, waarin men een zienswijze heeft kunnen  
             Indienen, is Defensie gestart met een nieuwe procedure. 
             Hierbij gaat Defensie op zoek naar ruimte voor alle Defensieonderdelen. 
             Dit houdt in dat iedere burger, organisatie en ondernemer, hun zienswijze opnieuw konden  
             indienen. 
             Dit is wat betreft vliegbasis De Peel veelvuldig gedaan ook vanuit Milheeze. 
             Medio april 2024 zullen deze beantwoord worden. 
              
         
 
8. Plan de Berken 
 
              Na een stroef verlopen traject, is er nu zicht op concrete stappen. 
              Na een druk bezochte informatieavond in het gemeentehuis, en een daar opvolgende  
              enquête, komt er steeds meer zicht op een aanvang van de bouwactiviteiten. 
              We hopen dat na een kavelindeling begin maart 2024, er voldoende serieus gegadigden zich   
              melden, en we spoedig kunnen starten met de voorbereidende bouwwerkzaamheden. 
 

 
9. Klankbordgroep Achter De Berke 

Er zijn geen sessies meer geweest met de klankbordgroep, het plan gaat gestaag door. Wel 

zijn er enkele korte status updates gedaan door het Dorpsoverleg. In de loop van 2023 is de 

klankbordgroep opgeheven omdat gestart is met de realisatie van Achter de Berke. 

 
10. Centrum Plan Milheeze 

 
2022 werd afgesloten met de voorbereidende fase die in het teken stond van schetsen van 
het Centrum Plan.  
Op 1 februari vond de eerste beeldvormende bijeenkomst plaats in het gemeentehuis in 
Gemert. Door het Dorpsoverleg Milheeze en de projectleider van de gemeente is een 
toelichting gegeven over het proces met betrekking tot het Centrum Plan Milheeze. 
Uit de beeldvormende bijeenkomst met een afvaardiging van de gemeenteraad in maart 
2023 zijn een aantal vragen ontstaan die door het project team verder zijn onderzocht. De 
vragen hadden betrekking op de parkeerdruk, de mogelijkheden m.b.t. herbestemming van 
de kerk, de stand van zaken supermarkt ontwikkeling en veiligheid. 

In de periode maart tot en met augustus hebben nog een aantal onderzoeken 
plaatsgevonden die bijdroegen aan de antwoorden op de vragen die bij raadsleden speelden. 

De parkeerdruk is naast de reguliere berekening nader bekeken met behulp van een 
uitgebreid parkeer onderzoek uitgevoerd. Daarbij is ook ter plekke naar de huidige parkeer 
druk op verschillende tijdstippen gekeken. De ingetekende parkeerplekken zijn voldoende 
voor het gebied. Het blijken er zelfs nog wat meer te zijn dan noodzakelijk volgens de 
parkeernormen uit het onderzoek. 
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Veiligheid; met name de zorgen om de veiligheid van kinderen in het verkeer staat hier 
centraal. Door de ingang van de school aan de achterzijde van de nieuwe Schans te situeren 
en door de aanleg van een autoluwe straat in het gebied, kunnen kinderen vanuit de 
Oostkant van Milheeze het gebied veiliger per fiets bereiken. Het Kerkeind kan voor een deel 
vermeden worden. 

Goed wonen heeft een onderzoek uitgevoerd m.b.t. mogelijkheden voor herbestemming van 
de kerk. Daarbij is rekening gehouden met de rijks- monumentale status van het pand. 
Hieruit zijn overeenkomst gekomen die ook in de presentatie avond in september 2022 zijn 
opgehaald. De maatschappelijke-of woonfunctie van het pand kunnen toekomstige opties 
zijn voor herbestemming. 

De oprichting van een nieuwe supermarkt wordt door de supermarkt eigenaar onderzocht 

met een supermarkt formule. Samen met Goed Wonen is er een verklaring ondertekend 

waarbij de intentie om een supermarkt te realiseren uitgangspunt is. 

In september 2023 heeft nogmaals een beeldvormende raad plaatsgevonden waar 

bovenstaande is toegelicht. Ook de financiële component van het masterplan is onder de 
aandacht gebracht. Dit onderdeel is niet in lijn met de reservering die eerder gedaan is in 

de gemeentelijke begroting en vraagt om verklaring en, waar mogelijk, om slimme 
oplossingen. 

In oktober is het raadsvoorstel aangeboden. Op 1 februari 2024 heeft een besluitvormende 
raad plaatsgevonden waarin de visie op het Centrum Plan Milheeze met een amendement 

is aangenomen.  

 
 
11. Omgevingsvisie 

Door het uitstellen van de Omgevingswet en capaciteitsgebrek bij de Gemeente is vertraging 
ontstaan in het proces. Het doel was om voor de zomer van 2023 het concept Omgevingsvisie 
Gemeente Gemert-Bakel gereed te hebben. Helaas is dit niet gelukt.  
 
Er is in het najaar van 2023 extra aandacht besteedt aan het uitwerken van de 
buitengebieden waar de verschillende dorpen elkaar raken. Door middel van 3 
bijeenkomsten (waarin verschillende concepten en vraagstukken door de deelnemers zijn 
besproken) is een plan uitgewerkt wat opgenomen zal worden in de totale Omgevingsvisie 
van Gemert-Bakel.  
 
De verwachting is dat de conceptversie begin Q2 2024 gereed is. Het doel is om de 
Omgevingsvisie voor het zomerreces van 2024 ter besluitvorming aan de Raad in te dienen.  
 
Vooruitlopend hierop zijn we momenteel gezamenlijk aan het bepalen welke onderdelen uit 
de Omgevingsvisie al opgepakt kunnen worden. Daarvoor kijken we voornamelijk naar de 
aandachtsgebieden Wonen, Werken en Recreatie. Binnen de Gemeente is er geen capaciteit 
om nieuwe projecten op te pakken. Initiatieven zullen daarom klein dienen te zijn.  
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12.  Duurzaamheid 

Op dit thema hebben in 2023 beperkt activiteiten plaatsgevonden. Vanuit de Gemeente is er 
 een project geweest om te kijken naar een pilot met zonnevelden. Eind oktober hebben het 
 rijk, de provincies, VNG en de waterschappen echter besloten in principe geen   
 zonnevelden op landbouwgronden toe te staan. Dit is van invloed op het te voeren  
 gemeentelijk beleid.   

 
Daarnaast is er een kennismaking en oriënterend gesprek geweest tussen het Dorpsoverleg 

 en de Klimaatburgemeester. Bij nieuwe interessante initiatieven zullen we elkaar op zoeken 
 en versterken. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



                                   Jaarverslag  2023                                                       Pagina 8 
 
                         

                                                               

 
Financieel overzicht 
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Begroting 2024 
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